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Abstract (en)
[origin: WO9102893A1] In order to simplify the structure and mounting of an idle running rotary actuator (1) having a rotary valve (3) that controls the
throttle cross-section of the bypass line (4) in an internal combustion engine, the field coils (8) of the servomotor (2) are exclusively arranged on a
stator (7) surrounded by a permanently excited bowl-shaped rotor (9). A rotary valve (3) is directly secured on the shaft (11) of the rotor (9). In order
to determine the angular position of the shaft (11) or of the rotary valve (3), the rotating actuator (1) has a sensor (27), the signals of which are used
by an electronic engine controller.

Abstract (fr)
Afin de simplifier la structure et le montage d'un actuateur rotatif (1) pour la marche à vide ayant un tiroir rotatif (3) de réglage de la section
transversale d'étranglement du conduit de déviation (4) d'un moteur à combustion interne, les enroulements de champ (8) du servomoteur (2) sont
exclusivement agencés sur un stator (7) entouré d'un rotor (9) en forme de godet excité en permanence. Un tiroir rotatif (3) est directement assujetti
sur l'arbre (11) du rotor (9). Afin de déterminer la position angulaire de l'arbre (11) ou du tiroir rotatif (3), l'actuateur rotatif (1) comprend un capteur
(27) qui émet des signaux utilisés par une commande électronique du moteur.
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